
Or.0002.4.2021 
 

PROTOKÓŁ Nr XXIV.2021 
Sesji Rady Gminy Sokoły, która odbyła się w dniu 30 września 2021 r. w godz. 10.00 – 13.15 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Sokoły 
 

Obradom przewodniczył Krzysztof Grabowski Przewodniczący Rady. Sesja rozpoczęła się 
o godz. 10:00. 

W sesji uczestniczyli radni wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
 

1) Józef Zajkowski – Wójt Gminy; 
2) Waldemar Kikolski – Wicestarosta Wysokomazowiecki (Dyrektor Szkoły Podstawowej 

w Sokołach); 
3) Dariusz Mościcki – Radny Powiatu; 
4) Danuta Perkowska – Prezes Banku Spółdzielczego w Sokołach; 
5) Magda Ożarowska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie; 
6) Krystyna Leśniewska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruszewie; 
7) Wojciech Sokołowski – Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 

w Wysokiem Mazowieckiem; 
8) Marek Pabich – Kierownik Posterunku Policji w Sokołach; 
9) Irena Bruszewska – Skarbnik Gminy; 
10) Wanda Barbara Idźkowska – Sekretarz Gminy; 
11) Bożena Perkowska – Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego; 
12) Małgorzata Grabowska – z-ca Dyrektora Centrum Kulturalno-Bibliotecznego w Sokołach. 

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
oraz sołtysi wg załączonej listy obecności – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad. 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski, który przywitał radnych, 
sołtysów, zaproszonych gości oraz wszystkich obecnych na sali. Na podstawie listy obecności 
poinformował, że w sesji uczestniczy 13 radnych. W związku z tym rada gminy może podejmować 
prawomocne uchwały. Ponadto ogłosił, że obrady Rady Gminy Sokoły są transmitowane, nagrywane 
i udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Gminy, 
zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Pełna treść 
informacji dotyczącej obowiązku informacyjnego wynikającego z art. 13 RODO znajduje się na stronie 
BIP-u i tablicy ogłoszeń urzędu. Głosowania jawne na sesjach rady odbywają się za pomocą urządzeń 
umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych. 
 
Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że porządek obrad dzisiejszej sesji 
został przekazany radnym na skrzynki poczty elektronicznej. Przedstawił, że na wniosek pana wójta 
do porządku obrad w pkt. 7 proponuje wprowadzić projekty uchwały w następujących sprawach: 

1) opinii dotyczącej oddania w dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego 
z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły; 

2) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 
3 lat której przedmiotem jest ten sam lokal. 
Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy mają uwagi lub inne propozycje do 

proponowanego porządku obrad? Jednocześnie przedstawił, że zgodnie z art. 20 ust 1a ustawy 
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o samorządzie gminnym zmiany w porządku obrad mogą być wprowadzone bezwzględną większością 
głosów ustawowego składu rady. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski zarządził głosowanie nad przyjęciem 
zaproponowanej zmiany w porządku obrad. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 

 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że Rada Gminy przyjęła zaproponowaną 

zmianę w porządku obrad. 
 

Porządek posiedzenia po zmianie: 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XXIII Sesji Rady Gminy. 
4. Informacja z pracy Wójta w okresie między sesjami. 
5. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane działania 

zmierzające do zmniejszenia przestępczości na terenie gminy. 
6. Informacja na temat ochrony przeciwpożarowej na terenie gminy. 
7. Rozpatrzenie wniosków i podjęcie uchwał w następujących sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2021 r.;  

2) określenia średniej ceny paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022; 

3) nadania nazwy ulicy w miejscowości Sokoły; 

4) udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu; 

5) opinii dotyczącej zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego z zasobu 
nieruchomości Gminy Sokoły; 

6) opinii dotyczącej oddania w dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego 
z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły; 

7) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 
3 lat której przedmiotem jest ten sam lokal. 

8. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r., 
kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania 
planów instytucji kultury. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2020/2021.  
10. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 
11. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Sokoły przyjętych w I półroczu 2021 r.  
12. Przedstawienie informacji z realizacji inwestycji. 
13. Wolne wnioski i informacje. 
14. Zamknięcie obrad. 
 
Ad. 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał wyciąg z protokołu XXIII Sesji Rady 
Gminy, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu XXIII 

Sesji Rady Gminy Sokoły. 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych: 
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 głosy za: 13 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Wykaz głosowania imiennego w sprawie przyjęcia protokołu XXIII Sesji Rady Gminy Sokoły 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że protokół XXIII Sesji Rady Gminy 

Sokoły został przyjęty.  
 
Ad. 4. 
 Wójt Gminy Józef Zajkowski przedstawił informację z pracy między sesjami za okres od 
30 czerwca 2021 r. do 30 września 2021 r. Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 Do przedłożonej informacji pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 5. 
 Kierownik Posterunku Policji w Sokołach Marek Pabich przedstawił informację o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz podejmowane działania zmierzające do zmniejszenia 
przestępczości na terenie gminy, która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 Do przedłożonej informacji pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 6. 

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Wysokiem 
Mazowieckiem Wojciech Sokołowski przedstawił informację o stanie ochrony przeciwpożarowej na 
terenie Gminy Sokoły, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 Do przedłożonej informacji pytań i uwag nie wniesiono. 
 
Ad. 13. 
1) 
 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że radny powiatu Dariusz Mościcki 
chciałby zabrać teraz głos, gdyż planuje wcześniej opuścić sesję. Zaproponował udzielenie głosu 
radnemu powiatu. 
 Radni przez aklamację wyrazili zgodę na zmianę w porządku obrad. 
 Radny powiatu Dariusz Mościcki poinformował, że wczoraj (29 września) odbyła się Sesja 
Rady Gminy Kobylin-Borzymy, na której podjęto decyzję o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 
Wysokomazowieckiemu z przeznaczeniem na remont drogi na odcinku Kobylin-Borzymy – Czajki. 
Większości z państwa znany jest stan techniczny tej drogi. Odcinek na terenie gminy Kobylin-Borzymy 
zostanie wykonany w 2022 r. Z informacji uzyskanej od starosty dowiedziałem się, że fragment drogi 
położony na terenie gminy Sokoły zostanie wykonany w 2023 r. Zaapelował do Wójta Gminy Sokoły 
i Rady Gminy Sokoły o przeznaczenie środków na remont przedmiotowej drogi w 2022 r. Stwierdził, 
że dzielenie inwestycji na dwa etapy nie jest dobrym rozwiązaniem, dlatego należałoby wykonać ją 
w ciągu jednego roku. Połączenie gmin Sokoły i Kobylin-Borzymy dobrej jakości drogą przyniosłoby 
korzyści mieszkańcom obu gmin. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski oświadczył, że gmina Sokoły zadeklarowała pomoc 
finansową powiatowi przy modernizacji tej drogi. W kwestii terminu realizacji nie możemy podjąć 
decyzji, gdy leży ona w gestii starosty. 

Wicestarosta Wysokomazowiecki Waldemar Kikolski poinformował, że 28 września br. na 
wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Sokoły rozmawialiśmy na temat inwestycji drogowych 
powiatu na terenie gminy Sokoły. Pan starosta przedstawił, że została podjęta decyzja o przebudowie 
w dwóch etapach drogi relacji Kobylin-Borzymy – Czajki. Odcinek na terenie gminy Kobylin-Borzymy 
zostanie wykonany w 2022 r. Natomiast część tej drogi na terenie gminy Sokoły w 2023 r. Ponadto 
poinformował, że na posiedzeniu komisji podjęto decyzję o modernizacji drogi powiatowej Waniewo-
Pszczółczyn w 2022 r. Powiat otrzymał dofinansowanie na tą drogę, a gmina Sokoły zdecydowała się 
dofinansować inwestycję. Stwierdził, że z punktu widzenia powiatu i gminy Sokoły dokończenie prac 
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na ostatniej części ciągu drogowego Jeńki – Pszczółczyn jest bardziej wskazane niż rozpoczynanie 
prac w innym miejscu, dlatego w pierwszej kolejności zostanie zakończona ta inwestycja, a w 2023 r. 
będzie finalizowana droga powiatowa od Kobylina do Czajk na terenie gminy Sokoły. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski oświadczył, że sprawa została wyjaśniona. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski ogłosił 15 minut przerwy w posiedzeniu. 

 
Ad. 7. 
1) 

Po przerwie przewodniczący wznowił obrady i poprosił panią skarbnik Irenę Bruszewską 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2021 r. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2021 r. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2021 r., stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXIV/164/2021 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r., stanowi załącznik nr 11 do protokołu 
 
2) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
określenia średniej ceny paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 12 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 2 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022, stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXIV/165/2021 

w sprawie określenia średniej ceny paliwa w gminie na rok szkolny 2021/2022,  
stanowi załącznik nr 13 do protokołu 
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3) 
Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sokoły. 
Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że rozmowy na temat wykonania ulicy łączącej 

ul. Szkolną z ul. Żytnią rozpoczęliśmy ponad rok temu. Inwestycja jest już na ukończeniu. Biskup 
Łomżyński Janusz Stepnowski poparł naszą inicjatywę nadania ulicy im. Ks. Biskupa Stanisława 
Stefanka. Rodzina śp. ks. biskupa Stanisława Stefanka wyraziła zgodę na proponowaną przez gminę 
formę uhonorowania biskupa. W ramach inwestycji zostanie wykonana nowa ulica i parking, który 
będzie służył parafii i szkole. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy w miejscowości Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

w miejscowości Sokoły, stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXIV/166/2021 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Sokoły, stanowi załącznik nr 15 do protokołu 
 
4) 

Skarbnik Gminy Irena Bruszewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Podlaskiemu. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski poinformował, że inicjatywa wsparcia inwestycji gwarantuje 
szybszą jej realizację i wpływa na relacje w zakresie współpracy gminy z władzami województwa. 
Liczymy na kolejne wspólne działania, dlatego dofinansowujemy to zadanie. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski poddał głosowaniu w/w projekt uchwały.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Podlaskiemu, stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Wiceprzewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 
Uchwała Nr XXIV/167/2021 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu,  
stanowi załącznik nr 17 do protokołu 
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5) 
Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia nieruchomości w drodze przetargu 
nieograniczonego z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie opinii 

dotyczącej zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego z zasobu nieruchomości 
Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia 

nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły, stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXIV/168/2021 
w sprawie opinii dotyczącej zbycia nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego z zasobu 

nieruchomości Gminy Sokoły, stanowi załącznik nr 19 do protokołu 
 
6) 

Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej oddania w dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu 
nieograniczonego z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 

Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie opinii 

dotyczącej oddania w dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego z zasobu 
nieruchomości Gminy Sokoły. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie opinii dotyczącej oddania 

w dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu nieograniczonego z zasobu nieruchomości Gminy 
Sokoły, stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXIV/169/2021 
w sprawie opinii dotyczącej oddania w dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego z zasobu nieruchomości Gminy Sokoły,  
stanowi załącznik nr 21 do protokołu 
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7) 
Kierownik Ref. Inwestycyjnego i Planowania Przestrzennego Bożena Perkowska przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu 
użytkowego na okres do 3 lat której przedmiotem jest ten sam lokal. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Wojciecha 
Czajkowskiego o odczytanie treści projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Czajkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 3 lat 
której przedmiotem jest ten sam lokal. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały.  
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych: 

 głosy za: 14 

 głosy przeciw: 0 

 głosy wstrzymujące się: 0 
Imienny wykaz głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 3 lat której przedmiotem jest 
ten sam lokal, stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Uchwała Nr XXIV/170/2021 
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy na dzierżawę lokalu użytkowego na okres do 

3 lat której przedmiotem jest ten sam lokal, stanowi załącznik nr 23 do protokołu 
 
 
Ad. 8. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poinformował, że informacja o przebiegu 
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r., kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
oraz informacji o przebiegu wykonania planów instytucji kultury została przesłana wszystkim radnym 
na skrzynki poczty elektronicznej i była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 
7 września 2021 r. Zapytał, czy jest potrzeba ponownego przedstawiania tej informacji? 

Nie zgłoszono woli ponownego przedstawiania informacji. 
Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r., kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planów instytucji kultury 
stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski poprosił dyrektorów szkół podstawowych z terenu 
gminy Sokoły o przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2020/2021. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bruszewie Krystyna Leśniewska przedstawiła informację 
z pracy Szkoły Podstawowej w Bruszewie w roku szkolnym 2020/2021, która stanowi załącznik nr 25 
do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kowalewszczyźnie Magda Ożarowska przedstawiła raport 

o stanie oświaty za rok szkolny 2020/2021, który stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
Pytań i uwag nie wniesiono. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sokołach Waldemar Kikolski przedstawił informację z pracy 

Szkoły Podstawowej w Sokołach w rok szkolny 2020/2021, który stanowi załącznik nr 27 do 
protokołu.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 
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Ad. 10. 
Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska przedstawiła informację dotycząca analizy oświadczeń 

majątkowych skarbnika gminy, sekretarza gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski przedstawił informację dotyczącą analizy 

oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Sokoły, która stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Pytań i uwag nie wniesiono. 

 
Ad. 11. 

Sekretarz Gminy Barbara Idźkowska przedstawiła informację z realizacji uchwał Rady Gminy 
Sokoły przyjętych w I półroczu 2021 r. Zapytała, czy są pytania bądź uwagi do tej informacji? 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy Sokoły przyjętych w I półroczu 2021 r., stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu. 
 
Ad. 12. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski omówił realizacje bieżących inwestycji, tj.: 

 rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Jeńki; 

 rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Czajki; 

 przebudowa drogi gminnej w miejscowości Roszki-Chrzczony wraz z przebudową 
infrastruktury towarzyszącej; 

 rozbudowa drogi gminnej nr 106394B (ul. Żytnia) w miejscowości Sokoły, obejmująca 
zagospodarowanie działki o nr geod. 145 wraz z rozbudową i przebudową infrastruktury 
technicznej; 

 utworzenie Klubu Dziecięcego w Sokołach; 

 budowa wielofunkcyjnego obiektu targowo wystawienniczego w Sokołach; 
 
Ponadto przedstawił, że gmina podejmuje działania w następującym zakresie: 

 budowy boisk sportowych wraz z rozbudową sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej 
w Sokołach (wniosek o dofinansowanie został złożony do rządowego programu Polski Ład); 

 modernizacji dróg gminnych; 

 rewitalizacji przestrzeni publicznej przy ul. Kolejowej w Sokołach; 

 rozszerzenia oferty ZSR w Krzyżewie o szkołę wodorową; 

 utworzenia Doliny Rolniczej 4.0  i Podlaskiej Strefy Zrównoważonego Rozwoju w Krzyżewie; 

 stworzenia szlaku wodnego Pisa-Narew w ramach projektu Naturalnie z Narwią 
realizowanego przez Stowarzyszenie Gmin Górnej Narwi i Łomżyńskie Forum Samorządowe; 

 budowy szerokopasmowego Internetu na terenie gminy 

 gazyfikacji całej miejscowości Sokoły; 

 budowy bloków mieszkalnych na działce komunalnej przy targowisku; 

 pomocy kołu gospodyń wiejskich Narwiański Babiniec w rozpoczęciu działalności w budynku 
CIT w Waniewie; 

 uruchomienia mobilnego inkubatora przetwórstwa spożywczego; 

 utworzenia Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Nowych Raciborach; 

 zagospodarowania budynku po byłej Szkole Podstawowej w Nowych Raciborach; 

 dofinansowania zakupu nowego wozu strażackiego dla OSP Sokoły; 

 realizacji spraw bieżących i wielu innych zadań. 
Pytań  i uwag nie wniesiono. 
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Ad. 13 
2) 

Sołtys wsi Stare Truskolasy Józef Jamiołkowski poprosił o wycięcie krzaków rosnących w pasie 
drogowym drogi powiatowej do Truskolas, ponieważ uniemożliwiają one bezpieczne wyminięcie się 
pojazdów jadących w przeciwnych kierunkach. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski poprosił pana wicestarostę o udzielenie odpowiedzi. 
Wicestarosta Wysokomazowiecki Waldemar Kikolski odpowiedział, że problem jest mu 

znany. Przedstawił, że rozmawiał już na ten temat z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych, który 
zobowiązał się usunąć krzaki. 

Sołtys wsi Stare Truskolasy Józef Jamiołkowski poprosił o szybkie załatwienie sprawy. 
3) 

Wójt Gminy Józef Zajkowski przedstawił, że 2 dni temu na posiedzeniu komisji rozmawialiśmy 
na temat partycypacji gminy w kosztach modernizacji dróg powiatowych. Ustaliliśmy, że w 2022 r. 
zostanie przeprowadzona modernizacja drogi powiatowej Waniewo – Pszczółczyn. Prace na tym 
odcinku będą wykonane w takiej samej technologii, jak z Jeńk do Waniewa. Droga do Czajk będzie 
realizowana w 2023 r. Gmina Sokoły będzie partycypowała w kosztach tych inwestycji. Obecnie na 
etapie planowania jest przebudowa drogi powiatowej z Sokół do Nowych Racibor. W tym przypadku 
będę namawiał starostę i dyrektora ZDP na technologię stosowaną przy remoncie drogi wojewódzkiej 
z Sokół do Jeżewa Starego. Budowa dróg jest bardzo ważna, ale oprócz tego podejmujemy się innych 
zadań. W powstałych na terenie gminy ośrodkach pracuje łącznie ok. 400 osób. Obecnie realizujemy 
nowoczesne targowisko. Wkrótce będziemy musieli wybrać podmiot prowadzący i ułożyć z nim 
współpracę. W porozumieniu z Powiatem Wysokomazowieckim planujemy utworzyć w Krzyżewie 
Podlaską Strefę Zrównoważonego Rozwoju i Dolinę Rolniczą 4.0. Prowadzimy rozmowy na temat 
utworzenia szkoły wodorowej w ZSR w Krzyżewie. Mamy wiele ciekawych pomysłów i konsekwentnie 
je realizujemy przy wykorzystaniu dofinansowania zewnętrznego. 
4) 
 Sołtys wsi Porośl-Kije Tadeusz Brzozowski podziękował za remont drogi dojazdowej do pól 
i poprosił o kontynuacje prac na pozostałych odcinkach.  

Wójt Gminy Józef Zajkowski odpowiedział, że remonty dróg dojazdowych do pól będziemy 
kontynuowali w przyszłym roku. 
5) 

Sołtys wsi Perki-Wypychy Franciszek Kurzyna podziękował za wykonanie remontu drogi 
dojazdowej do pól i poprosił o ujęcie w planach finansowych gminy na kolejne lata asfaltowania drogi 
z Perk-Wypych w kierunku wsi Gąsówka-Skwarki. 

Wójt Gminy Józef Zajkowski oświadczył, że wpiszemy realizację tego zadania do wniosku 
o dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu.  

 
Ad. 14. 
 Przewodniczący Rady Krzysztof Grabowski stwierdził, że Rada Gminy Sokoły w całości 
wyczerpała przewidziany porządek obrad w związku z czym o godzinie 13:15 zamknął obrady XXIV 
sesji. 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołował: 
Wojciech Maleszko      Przewodniczący Rady  
 

Krzysztof Grabowski 


